

北維州實驗中文學校秋季聯歡 10/25/2015

- 摸彩規則:
 - 單筆購買代卷每十元，即可獲得摸彩券一張。
 - 秋季聯歡義工各得一張摸彩券。
 - 為了感謝辛苦教導學生的老師們，老師們也各得摸彩券一張。
 - 另可購買摸彩券，每張 \$0.50，增加中獎機會。
 - 每張摸彩券上有兩聯，兩聯上面的號碼相同，請放置一聯至摸彩箱裡，另一聯是存根聯，請妥善保管。
 - 摸彩箱沒有限制摸彩券投入的張數，投的越多中獎機會越大。
 - 中獎者需在場，獎品憑存根領取。
 - 抽獎時間：5:00pm 開始抽出和公布幸運得獎者。
 - 請在獎項公佈的十分鐘內來領取，超過時間即會重新抽出新的得主。
 - 如果獎品在 5:40pm 前沒被領取，獎品將會捐回實驗中文學校。

祝您幸運中獎!!

如果您有任何的疑問，請找募款組 Penny Lin 或 Amanda Cheng

或 email: fundraising@nvaecs.org。謝謝!

ECS FALL FESTIVAL 10/25/2015

- Raffles Rules:
 - For every \$10 purchase of tokens, you will receive one raffle ticket.
 - Fall Festival volunteers will receive one raffle ticket each.
 - ECS Teachers will receive one raffle ticket each.
 - You may purchase additional raffle tickets at \$0.50 each at cashier to increase your chance of winning.
 - Each raffle ticket has two parts with an identical number printed on both parts. Put one part of the ticket (the stub) in the receptacle, and keep the other part (the match) to claim prize if your ticket is drawn. There is only one receptacle.
 - Each stub in the receptacle has equal chance of winning the prize. So the more stubs you put in the receptacle, the better the chance you get to win a prize. However, the probability of winning a prize depends on the final number of stubs entered.
 - **You must be present and have the matched part of the ticket to claim a prize.**
 - Prize winners will be drawn starting at 5:00pm on the day of the Fall Festival and announced immediately.
 - You have ten minutes to claim a prize or it will be entered again for the next draw.
 - If a prize is not claimed by 5:40pm, it will be donated back to ECS.

Good Luck. May the Odds Be Ever in Your Favor.

If you have any questions, please contact Penny Lin or Amanda Cheng.

email: fundraising@nvaecs.org. Thank you.